
Ty jesteś Piotr – Opoka
Te  słowa  Pana  Jezusa,  wypowiedziane  do
Apostoła  Piotra,  zwykliśmy  odnosić  do
wszystkich  następców  na  Stolicy
Apostolskiej,  czyli  do  kolejnych  Papieży.
Tymczasem  są  one  skierowane  również  do
każdego z nas. Przecież także my jesteśmy
żywymi  kamieniami  wtej  najpiękniejszej
budowli  jaką  jest  Kościół  Święty.  I  nie
trzeba  się  wymawiać,  ani  wpadać  w  jakieś
kompleksy, że co, ja? Opoka? Widocznie tak. Piotr Apostoł też
miał  swoje:  Odejdź  ode  mnie,  Panie,  bo  jestem  człowiek
grzeszny. A nawet więcej, gdy trzykrotnie wyparł się swojego
Mistrza. Miał też chwile wielkich uniesień: Choćby wszyscy
opuścili  Ciebie,  ja  nigdy  Cię  nie  opuszczę.  Pan  Jezus
najlepiej  poznał  naturę  Piotra,  jego  wielką  skłonność  do
upadków, ale i do uniesień. I nie wiemy, czy właśnie dlatego,
czy może mimo to i tak powiedział do niego te słowa: Ty jesteś
Piotr  –  Opoka.  Piotr  potrafił  być  szczery  wobec  swojego
Mistrza,  zwłaszcza  wtedy,  gdy  usłyszał  pytanie  o  miłość:
Piotrze, czy miłujesz Mnie więcej… Apostoł się nie wahał.
Wiedział,  że  już  nigdy  nie  znajdzie  kogoś  takiego,  jak
Chrystus. Wiedział, że porzucić Chrystusa, to znaczy stracić
wszystko. Może właśnie dlatego Pan Jezus widział w Piotrze
tego, na którego może postawić, aż tak bardzo, jak na Opokę.
Wspierajmy modlitwą Papieża Franciszka, ale także Benedykta
XVI. Modląc się za Kościół stajemy się jego Opoką.

[prob.]
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Uroczystość  św.  Apostołów
Piotra i Pawła
1.  Dzisiaj  przeżywamy
Uroczystość św. Apostołów Piotra
i Pawła. Zapraszamy na nieszpory
o 15.00.

2. Msze św. od poniedziałku do czwartku sprawowane będą tylko
rano o 7.00.

3. W tygodniu przypada I czwartek, piątek i sobota miesiąca.
Okazja do spowiedzi św. przed każdą Mszą św. W pierwszą sobotę
miesiąca na Mszę św. o 7.00 zapraszamy Marianki. Przed Mszą
św. zaśpiewamy Godzinki ku czci NMP. Najbliższe odwiedziny
chorych będą w poniedziałek po odpuście św. Anny ? 28 lipca.

4. W przyszłą niedzielę kolekta na potrzeby WSD i Kurii W
Opolu, a na Górze św. Anny Pielgrzymka Dzieci.

5. Sakrament chrztu św. przyjął Wiktor Szymiczek. Niech Bóg
błogosławi rodzicom i chrzestnym w wychowaniu tego dziecka.

6. Zap. przedślubna I: Tomasz Sochacki z Opola i Lidia Galus z
Opola.

7.  W  zakrystii  można  już  zapisywać  się  na  Opolską  Pieszą
Pielgrzymkę do Częstochowy, która wyruszy 18 sierpnia. Koszt
znaczka i legitymacji 20zł. Zapraszamy serdecznie młodzież,
małżonków, osoby dorosłe i tych, którzy planują pierwszy raz
wybrać się na pielgrzymkę do Pani Jasnogórskiej.

8.  Młodzieży,  dzieciom  i  wszystkim  wyjeżdżającym  na  urlop
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życzymy udanych wakacji. Pamiętajmy o codziennej modlitwie,
niedzielnej Mszy św. Odwiedzajmy też Sanktuaria, kościoły, by
choć przez chwilę uwielbić Pana Jezusa.

9.  Dziękujemy  za  dzisiejszą  kolektę  na  cele  Stolicy
Apostolskiej i za posprzątanie kościoła. W sobotę o 8.00 do
sprzątania prosimy parafian z ul. Polnej.

Kto we Mnie nie zwątpi…
Pan  Jezus  daje  nam  duży  zastrzyk
nadziei,  mówiąc:  ?Błogosławiony  jest
ten,  kto  we  Mnie  nie  zwątpi?.   Z
pewnością spotkała nas już sytuacja w
życiu, kiedy nie wiedzieliśmy co zrobić!
Rozłożyć ręce? lub tylko zamknąć oczy.
Bo  to  niemożliwe!  Pojawia  się
nieuchronne pytanie? Co zrobić? Zaufać
czy  zwątpić.  A  takie  pytania  już
stawiają nas w sytuacji nie korzystnej.
Ponieważ  szybko  wtedy  może  przyjść
zwątpienie.  Gdyż  żadne  rozwiązanie,
które podpowiada nam głowa, to na pierwszy rzut nie wydawać
się  nam  będzie  sensowne.  Wówczas  co  zostanie?  Zwątpienie,
które nas może nas przygnieść. Na szczęście takie sytuacje
trwają nieraz tylko chwilę, choć wydaje się iż, wleką się bez
końca. Z każdym zwątpieniem wiążą się pewne pytania, które
sobie, czy Panu Bogu stawiamy. Bo chwila zwątpienia, to także
próba  ożywienia  dotąd  nie  znanych  nam  możliwości.  To  te
momenty z których wyciągamy mądre wnioski, przemyślenia i 
jesteśmy po prostu bogatsi i bardziej oddani Panu Bogu. A
zwątpienie może wkradać się w życie każdego człowieka. Wtedy
wołamy: Gdzie jesteś, Boże, czy nie widzisz, że przyszła taka
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chwila, taki krzyż, że już niewiele mi z wiary zostało? I
człowiek wtedy chciałby zawołać za św. Piotrem: Panie każ mi
przyjść  do  siebie  po  wodzie.  Dlatego  w  Piotrze  widzimy
człowieka wielkiej wiary, ale i zwątpienia, kiedy mówi: Panie,
jeśli to Ty jesteś, każ mi przyjść do siebie po wodzie. I
słyszy:  Przyjdź.  Byłoby  już  wszystko  cudownie,  gdyby  nie
wiatr, wysoka fala i świadomość, że pod nim jest kilkadziesiąt
metrów wody. Więc zaczął tonąć. A znalazłby się na liście
człowieka ogromnej ufności, gdyby nie zwątpił. Dlatego Jezus
chwycił go za rękę i uczynił mu wyrzut: Czemu zwątpiłeś, małej
wiary?  ale  w  chwili  zwątpienia  Piotr  natychmiast  zawołał:
Panie,  ratuj  mnie!  A  jak  wsiedli  do  łodzi,  ucichł  wiatr,
uspokoiło  się  morze,  i  minęło  zwątpienie.  Piotr  upadł  na
kolana i wyznał: Jezu, Ty naprawdę jesteś Bogiem. Kiedy więc
nie przestajemy szeptać, modlić się, krzyczeć do Pana Boga,
wówczas takie zwątpienie jest błogosławione. Ponieważ wtedy
nasza wiara i zaufanie się powiększają. Jak uczył nas Chrystus
przez usta św. Pawła: ?Moc bowiem w słabości się doskonali?.
 Więc zwątpienie i wiara rodzą się w naszym sercu. Warto więc
nieraz  przemyśleć,  aby  zobaczyć  kiedy  nam  zbyt  łatwo
przychodzi  zwątpienie,  czy  zniechęcenie.  Co  wtedy  robię?
Zadręczam się w negatywnych myślach? Mówię, że nic się nie
stało, a i tak swoje przeżywam. Czy też  idę do Pana Boga? Jak
św. Piotr, który choć zwątpił, podał rękę ku wyciągniętej
dłoni Pana Jezusa. Papież Benedykt XVI w najnowszej Opera
Omnia o Kościele pisze: Gdzie nie ma Pana Boga, tam powstaje
piekło,  polega  ono  po  prostu  na  Jego  nieobecności.  Bo  na
odwrót jest prawdą, że gdzie jest Bóg tam jest niebo, tam
życie  staje  się  przepełnione  światłem,  także  wśród  udręki
naszej codzienności. Więc jeśli spotyka nas chwila udręki,
zwątpienia, bezradności, to szybko uchwyćmy się silnej dłoni
Pana  Jezusa.  Taka  chwila  może  być  błogosławiona,  jeśli
skierujemy wzrok na Chrystusa.

Ks. Mariusz


